

TransNation
[Transnational Coalition for the Arts]

Manifesto
4 March 2021

TRANSNATION is a necessary and immediate response to the threats made against the lives and democratic freedoms of our fellow artists, cultural workers, and people around the world. We stand in solidarity with all those oppressed by authoritarian regimes in their struggle for democracy and social justice. We are devoted to protecting all artists, cultural workers, and people against any form of state harassment and repression. We will defend civil liberties and uphold the people's democracy.

Upon this occasion, TRANSNATION demands the Myanmar military – whose violent coup intends to reinstate a military dictatorship – end their brutality and martial law.

We implore the United Nations and international community to

- 1) Denounce the illegitimate government of the Myanmar military junta
- 2) Honor Myanmar's 8 November 2020 election results and reinstate the National League for Democracy
- 3) Exact accountability and justice for the victims of Myanmar military violence
- 4) Facilitate and support the documentation of all human rights violations
- 5) Raise awareness and increase international pressure to immediately resolve the crisis in Myanmar

We uphold these demands in solidarity with the people of Myanmar.

#SaveMyanmar
#RejectMilitaryCoup
#NotoMilitaryDictators
#FreeMyanmar
#StandwithMyanmar
#ArtistsforMyanmar

TransNation
[Transnationale Koalition für die Künste]

Manifest
4. März 2021

TRANSNATION ist eine notwendige und unmittelbare Antwort auf die Bedrohungen, die gegen das Leben und die demokratischen Freiheiten unserer Mitkünstler*innen, Kulturschaffenden und Menschen überall in der Welt gerichtet sind. Wir stehen in Solidarität mit allen, die von autoritären Regimen in ihrem Kampf für Demokratie und soziale Gerechtigkeit unterdrückt werden. Wir setzen uns für den Schutz aller Menschen insbesondere Künstler*innen und Kulturschaffenden vor jeder Form von staatlicher Schikane und Unterdrückung ein. Wir werden die bürgerlichen Freiheiten verteidigen und die Volksdemokratie aufrechterhalten.

Aus diesem Anlass fordert TRANSNATION das Militär in Myanmar - dessen gewaltsamer Putsch die Wiedereinführung einer Militärdiktatur vorsieht - auf, seine Brutalität und das Kriegsrecht zu beenden.

Wir appellieren an die Vereinten Nationen und die internationale Gemeinschaft

- 1) die illegitime Regierung der Militärjunta in Myanmar zu verurteilen
- 2) das Wahlergebnis vom 8. November 2020 in Myanmar anzuerkennen und die National League for Democracy wieder einzusetzen
- 3) Verantwortlichkeit und Gerechtigkeit für die Opfer der Militärgewalt in Myanmar einzufordern
- 4) Erleichtern und unterstützen Sie die Dokumentation aller Menschenrechtsverletzungen
- 5) Bewusstseinsbildung und Erhöhung des internationalen Drucks zur sofortigen Lösung der Krise in Myanmar

Wir halten diese Forderungen in Solidarität mit dem Volk von Myanmar aufrecht.

#SaveMyanmar
#RejectMilitaryCoup
#NotoMilitaryDictators
#FreeMyanmar
#StandwithMyanmar
#ArtistsforMyanmar

THE INTERNATIONAL ART COALLITION LIST TO SUPPORT THE MYANMAR PEOPLE :

Green Papaya Art Projects_the Philippines
Responding: International Performance Art Festival and Meeting_Japan
The Performer, Ring OF Performance, & Performance Klub_Indonesia
CAP (Concerned Artists of the Philippines) _the Philippines
Buku Jalanan_Malaysia
i- MOST_Hong Kong
Myanm/Art_Myanmar
New Zero Art Group_Myanmar
Hexxyduxybox_India
Load na Dito_the Philippines
Asiatopia Foundation_Thailand
blurborders performance art eXchange_Thailand
PAErsche Aktionslabor e.V._Germany
Theater Pädagogik Zentrum Baden-Württemberg e.V._Germany
"Echt Jetzt!" Performance Art Festival_Germany
"Fields of Vision" Performance Art Festival_Germany
SIPA (Solidarity in Performance Art) International _the Philippines
Association of Myanmar Contemporary Art (AMCA)_Myanmar
Post-Museum _Singapore
Art Now Live Art Studio_China
Feminale _South Korea
Art Center Ongoing_Japan
Projek Rabak_Malaysia
Undisclosed Territory-Studio Plesungan_Indonesia
Water Tower Art Festival_Bulgaria
69 Performance Club_Indonesia
Open Session Perpignan_France
Pangrok Sulap_Malaysia

BBDB (Bbeyond Derry Branch)_Northern Ireland
Kerbstoneage Unsettlers_Northern Ireland
ArtLab im Kunstpavillon Burgbrohl_Germany
AIM Kulturprojekte e.V. _Germany
EXCHANGE Live Art_Spain
Studio: Ilka Theurich - project space_Germany
Assembly, UK_United Kingdom
Peras de Olmo - ARS CONTINUA_Argentina
Taring Padi_Indonesia
Zabih Performance Festival_Ukraine
PANCH - Performance Art Network CH_Switzerland
in_process - Live Art Practices_India
PAB - Performance Art Bergen_Norway
the CITY OF GOLD _Germany